

30 August 2024

Dear Shareholder,

**Janus Henderson Capital Funds plc (the “Fund”)
Notification of Availability of the Semi-Annual Financial Report**

We are writing to inform you that the Fund’s Semi-Annual report for the period from 1 January 2024 to 30 June 2024 will be available on our website¹ www.janushenderson.com as from the date of this letter. Hard copies of the Report will also be available upon request by contacting Janus Henderson Investors Hong Kong Limited at Units 701 and 702, 7th Floor, LHT Tower, No. 31 Queen's Road Central, Hong Kong at telephone (852) 3121 7000.

If you have any questions, please contact Janus Henderson Investors Hong Kong Limited.

Janus Henderson Investors

(This is a computer-generated notice, no signature is required)

¹ This website has not been reviewed or authorised by the Securities and Futures Commission in Hong Kong.

Janus Henderson Capital Fund PLC

10 Earlsfort Terrace, Dublin 2, Ireland

T +353 1 920 1000

W janushenderson.com

親愛的股東：

**駿利亨德森資產管理基金（「本基金」）
通知中期財務報告可供索取**

我們謹此通知閣下，本基金 2024 年 1 月 1 日至 2024 年 6 月 30 日期間的中期財務報告由此通知書的日期起可於我們的網站¹ www.janushenderson.com 查閱。閣下亦可聯絡駿利亨德森投資香港有限公司，地址為香港中環皇后大道中 31 號陸海通大廈 7 樓 701 – 702 室，或致電 (852) 3121 7000 索取報告的印刷本。

閣下如有任何疑問，請聯絡駿利亨德森投資香港有限公司。

此致

駿利亨德森投資

2024 年 8 月 30 日

(此乃電腦通知，無需簽名)

¹ 網站未經香港證券及期貨事務監察委員會審閱或認可

Janus Henderson Capital Fund PLC

10 Earlsfort Terrace, Dublin 2, Ireland

T +353 1 920 1000

W janushenderson.com